海洋環境及工程學系研究生事務委員會組織章程 Regulations of the Graduate Student Affairs Committe

85.9.11 八十五學年度第一次系務會議決議通過

Approved at the 1st Department Council meeting on September 11, 1996. 87.5.18 奉部核准更名備查

Renamed and filed for record with Ministry approval on May 18, 1998.

 「海洋環境及工程學系研究生事務委員會」(以下簡稱「研委會」) 為綜理研究生事務而設置,其職責包括執行「海洋環境及工程學系 碩士班碩士學位授與辦法」(以下簡稱「碩士學位授予辦法」)及 其他相關之研究生事務。

The Graduate Student Affairs Committee of the Department of Marine Environment and Engineering (hereinafter referred to as "the Committee") is established to oversee graduate student affairs. Its responsibilities include implementing the "Regulations for Master Degree Conferral of the Department of Marine Environment and Engineering" (hereinafter referred to as "the Master's Degree Regulations") and managing other related graduate student matters.

- 「研委會」成員共五名,由系主任(當然委員)、研二導師、及甲 乙丙各組專任教師各一名組成。由系主任擔任召集人。
 The Committee consists of five members, including the Department Chair (ex-officio member), the second-year graduate advisor, and one full-time faculty member from each group in the Department. The Department Chair serves as the convener.
- 推選之委員,任期為一年,連選得連任一次。
 Elected committee members shall serve a one-year term and may be re-elected for one consecutive term.
- 4. 本章程經系務會議通過後實施,修正時亦同。

These regulations are approved by the Department Council meeting before implementation. Amendments to these regulations shall follow the same procedure.